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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra készülhet el a mohácsi Duna-híd?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
 Az ország gazdasági helyzete alapján a Miniszter Úr elmondása szerint 300-320 milliárdos 
költségvetésű mohácsi Duna-híd megvalósulása kérdéses. Sajnos ezt erősítik meg azok a Mohácson
hallható információk, miszerint nem megfelelő ütemben zajlik a kisajátítás, sőt, le is állt. 
 
A közbeszerzés nyertesét eddig még nem hirdették ki, ami azért vet fel kérdéseket, mert az elmúlt 
évek során folyamatos késéseket tapasztaltak a mohácsi lakosok, ha a hídról volt szó. A mohácsi 
városvezetés már hotelfejlesztést tervez a kompkikötő helyére, amit a mohácsiak közül sokan 
kétkedve figyelnek. Többek között a híd megépítése kapcsán felmerülő kérdések miatt.
 
Éppen ezért kérdezem Miniszter Urat:
 
Milyen határidővel készül a minisztérium a híddal kapcsolatos közbeszerzés eredményhirdetésére?
 
 Az eredményhirdetésig milyen ütemtervet követ a minisztérium?
 
 Az eredményhirdetést követően mennyi időbe telhet a híd megépítése?
 
 Várom érdemi válaszát!


